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Vragen van het lid Agema (PVV) aan
de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over het bericht dat
in Beieren het rookverbod in de
horeca is opgeheven. (Ingezonden
29 januari 2009)

1
Is het waar dat de Duitse deelstaat
Beieren het rookverbod voor cafés
die uit één ruimte bestaan opheft?1

2
Bent u bereid dit voorbeeld te
volgen?

1 www.hln.be, 22 januari 2009: «Beieren heft
rookverbod op».

Antwoord

Antwoord van minister Klink
(Volksgezondheid, Welzijn en Sport)
(ontvangen 23 februari 2009)

1
Ja.

2
Nee. Zie hiervoor ook mijn
antwoorden op eerdere vragen:
– Tweede Kamer, Vergaderjaar
2008–2009, Aanhangsel van de
Handelingen, nr. 570;
– Tweede Kamer, Vergaderjaar
2008–2009, Aanhangsel van de
Handelingen, nr. 1141;
– Tweede Kamer, Vergaderjaar
2008–2009, Aanhangsel van de
Handelingen, nr. 1429.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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